
I Z V O D   Z A P I S N I K A 
 

sa 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Donjeg Miholjca, održane dana 16. travnja 
2018. godine u Maloj sali Grada Donjeg Miholjca, Vukovarska 1, s početkom u 09,01 
sati. 
 Sjednica je sazvana pisanim pozivom predsjednika Gradskog vijeća gosp. 
Josipa Lukačevića, KLASA: 021-05/18-01/2, URBROJ: 2115/01-01-18-01 od 06. 
travnja 2018. godine. 
 Sjednici su nazočni: Nenad Perić, Vedran Aladić, Tihana Brkić, Matej 
Topolovec, Tomislav Špoljarić, Josip Lukačević, Dahna Jantoš, Ivan Ott, Dalibor 
Stanković, Vlatko Mikolašević, Daniel Rašić, Zvonimir Božić. 
 Izostanak nisu opravdali: Mijo Šerić, Darko Mikić i Ivan Knežević 
 Od pozvanih sjednici su nazočni: Goran Aladić, gradonačelnik Grada 
D.Miholjca, Tomislav Brusač, zamjenik gradonačelnika Grada Donjeg Miholjca, Sanja 
Hatvalić, pročelnica Upravnog odjela za komunalne, gospodarske, društvene 
djelatnosti i stručne poslove, Goran Mataija, pročelnik Upravnog odjela za proračun i 
financije Grada Donjeg Miholjca, Dražen Trcović, viši stručni suradnik za prostorno 
uređenje i graditeljstvo u Gradu Donjem Miholjcu, Anela Šovagović, direktorica 
Miholjačkog poduzetničkog centra, Lokalne razvojne agencije Donji Miholjac, 
Dragana Pnjak, direktorica KG Park d.o.o. Donji Miholjac, Ankica Zvocak, direktorica 
Doroslov d.o.o. Donji Miholjac, Valetn Poslon, savjetnik u Miholjačkom 
poduzetničkom centru, Lokalnoj razvojnoj agenciji Donji Miholjac, Boris Kiš ravnatelj 
Narodne knjižnice Donji Miholjac, Ivan Korov, novinar Radia Donji Miholjac. 
 Zapisničar je Silvija Stojić stručni referent u Upravnom odjelu za komunalne, 
gospodarske, društvene djelatnosti i stručne poslove Grada Donjeg Miholjca. 
 Ovjerovitelji zapisnika su: Tihana Brkić i Zvonimir Božić. 
 Predsjednik Gradskog vijeća gosp. Josip Lukačević otvara 8. sjednicu 
Gradskog vijeća, pozdravlja sve nazočne i konstatira da postoji kvorum za 
pravovaljano odlučivanje.  
 Predsjednik Gradskog vijeća gosp. Josip Lukačević predlaže dnevni red kao u 
sazivu za sjednicu. Postavlja upit za izmjenu i dopunu dnevnog reda.  
 Gradonačelnik, gosp. Goran Aladić predlaže da se točka br. 5. izbriše sa 
dnevnog reda budući  da su uočene proceduralne greške u samom prijedlogu te bi 
se trebala povući sa dnevnog reda.   

Budući se nitko više  ne javlja za izmjenu i dopunu dnevnog reda daje dnevni 
red na glasovanje sa predloženom izmjenom. Konstatira, nakon provedenog 
glasovanja da je jednoglasno usvojen slijedeći: 

 
 

D N E V N I   R E D: 
 

 
  1. Usvajanje Izvoda iz zapisnika sa 7. sjednice Gradskog vijeća 
      Grada Donjeg Miholjca 
  
  2. Pitanja, prijedlozi, komentari i mišljenja vijećnika 
 
  3. Donošenje Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna  
      Urbanističkog plana naselja Donji Miholjac 
      IZVJESTITELJ: Sanja Hatvalić 
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  4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke  
      o uvjetima prodaje građevinskog zemljišta u Industrijskoj 
      zoni Janjevci 
      IZVJESTITELJ: Valent Poslon      
             
  5. Donošenje Odluke o prodaji građevinskog zemljišta u 
      Industrijskoj zoni Janjevci 
      IZVJESTITELJ: Valent Poslon 
 
  6. Donošenje Izvješća o ostvarivanju Programa korištenja  
      sredstava ostvarenih zakupom, zakupom za ribnjake, 
      prodajom, izravnom pogodbom i davanjem na korištenje  
      bez javnog poziva poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 
      Republike Hrvatske za razdoblje od 01. siječnja do 31.  
      prosinca 2017. godine 
      IZVJESTITELJ: Sanja Hatvalić 
 
  7. Donošenje Odluke o dodjeli „DE MINIMIS“ potpore  
      zakupnicima poslovnog prostora na području Grada 
      Donjeg Miholjca 
      IZVJESTITELJ: Sanja Hatvalić 
 
  8. Donošenje Zaključka povodom razmatranja Izvješća o  
      radu Narodne knjižnice Grada Donjeg Miholjca 
      IZVJESTITELJ: Boris Kiš 
 
  9. Donošenje Zaključka povodmo razmatranja pisma  
      namjere za kupovinu zemljišta u Industrijskoj zoni  
      Janjevci – k.č.br. 1121/11, upućenog od strane tvrtke 
      SINGULARIS d.o.o. Josipa Juraja Strossmayera 322 B 
      Osijek 
      IZVJESTITELJI: Goran Aladić i Valent Poslon   
 
  10. Donošenje Zaključka povodom razmatranja Izvješća o  
        provedbi Plana gospodarenja otpadom za Grad Donji  
        Miholjac u 2017. godini 
        IZVJESTITELJ: Dražen Trcović 
 
  11. Donošenje Zaključka povodom razmatranja Izvješća o  
        izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i  
        Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
        na području Grada Donjeg Miholjca za 2017. godinu 
        IZVJESTITELJ: Dražen Trcović 
 
  12. Donošenje Zaključka povodom razmatranja Izvješća o  
        izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 
        djelatnosti iz čl. 22. Zakona o komunalnom gospodarstvu u 2017.  
        godini Grada Donjeg Miholjca 
        IZVJESTITELJ: Dražen Trcović 
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  13. Donošenje Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih  
        nesreća na području Grada Donjeg Miholjca 
        IZVJESTITELJ: Tomislav Brusač 
 
  14. Donošenje Godišnje analize stanja sustava civilne zaštite 
        na području Grada Donjeg Miholjca za 2017. godinu 
        IZVJESTITELJ: Tomislav Brusač 
 
  15. Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada 
        Donjeg Miholjca za 2018. godinu (s financijskim učincima 
        za trogodišnje razdoblje.) 
 

RAD PO UTVRĐENIM TOČKAMA DNEVNOG REDA. 
 
 
 
Točka 1. Pod točkom 1. dnevnog reda jednoglasno je usvojen Izvod iz  
  zapisnika sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Donjeg Miholjca 
 
Točka 2. Pod točkom 2. dnevnog reda gosp. Zvonimir Božić ističe potrebu  
  uvođenja autobusne linije Osijek-Donji Miholjac u 14,30 sati zbog 
  učenika srednje škole koji u to vrijeme završavaju nastavu.   
  Gradonačelnik, gosp. Goran Aladić iznosi da se isto mora riješiti 
  u dogovoru sa Županijom i Panturistom. 
  Gosp. Nenad Perić iznosi da nastava učenicima završava u  
  Srednjoj školi u 13,00 sati i da imaju autobus u 13,05 tako da ne  
  moraju čekati. Ne zna tko je podnio taj zahtjev jer učenici Srednje 
  škole Donji Miholjac imaju organiziran prijevoz kako jutarnji, tako 
  i popodnevni. 
  Gosp. Zvonimir Božić navodi da je gđa. Skrbin iz Podgajaca   
  Podravskih obratila se sa zahtjevom njemu. 
  Gosp. Nenad Perić ističe da nije vidio zahtjev i iznosi da Srednja 
  škola Donji Miholjac ima drugi problem sa prijevoznicima a to je  
  da su ukinuli linije subotom kada imaju djeca nastavu. Zvao je  
  Ministarstvo i Županiju koji su odgovorili da se nastava mora  
  organizirati za djecu te su napravili preraspored sati u tjednu i  
  ostavili samo praksu za subotu, no djeca opet ne mogu doći ni 
  na praksu zbog neredovitih linija. Ističe dok je bio Panturist čak su  
  nudili djeci besplatan prijevoz u kasnim noćnim satima, no otkad  
  su prešli u tvrtku APP sve se promijenilo. Ističe da škola plaća  
  milijun i pol kuna godišnje prijevozniku za takvu uslugu. Navodi da  
  je za prijedlog gosp. Božića da se uvede autobusna linija u 14,30 sati. 
  Gosp. Zvonimir Božić navodi da je to problem svagdje te da nitko  
  neće raditi ništa bez novaca, no sve je stvar dogovora i organizacije. 
  Gosp. Vlatko Mikolašević slaže se sa gosp. Božićem i gosp. Perićem 
  te iznosi da su to većinom djeca koja idu u školu u Valpovo i Osijek i 
  za koje se treba uvesti što više linija. Postavlja pitanje gradonačelniku 
  nakon godine dana rada da li je zadovoljan s radom i da li oni kao  
  vijećnici mogu nekako pripomoći? Postavlja pitanje najma poslovnih  
  prostora jer vidi da ima nekih potpora kod iznajmljivanja? 

Nadalje zahvaljuje se na prihvaćenim amandmanima za uvođenje  
dijela sredstava namijenjenih za poljoprivredu u povrtlarstvo i  
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svinjogojstvo, te ga interesira koliko je sredstava uloženo do sada, a  
ako nije zašto nije raspisan natječaj i za tu namjenu? Postavlja pitanje,  
tko će raditi program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u  
vlasništvu RH. Podsjeća da je Program donesen samo je do sada  
poništen i potrebno je donijeti novi zbog toga što je bilo dosta povrata  
zemljišta što je i ostvareno te podijeljeno zemljište tvrtkama i firmama a  
ostali su mali OPG-ovi. Pita da li će se to zemljište dodijeliti malim  
poljoprivrednim gospodarstvenicima jer je to i bilo prvim programom 
i predviđeno za njih? Nadalje postavlja pitanje li se koalicija povećala  
sa 11 na 12 vijećnika? 

  Gradonačelnik gosp. Goran Aladić ističe da si uvijek postavlja velike  
  ciljeve no da je do sada predviđeno 40 milijuna kuna u raznim  
  natječajima za koje se nada da će biti i realizirani. Što se tiče najma 
  poslovnih prostora donijeta je odluka da se prve dvije godine plaća  
  za prvih 6 mjeseci 1% od zakupnine, drugih 6 mjeseci 20% i u drugoj   
  godini 50% te bi se treće godine tek plaćao puni iznos zakupnine  
  poslovnog prostora. Na prvom natječaju nije bilo zainteresiranih za  
  zakup no u drugom je iznajmljen prostor u Miholjačkom Poreču, te u  
  Miholjcu na Trgu A.Starčevića. Što se tiče natječaja za poljoprivrednike 
  prošle godine nije bio raspisan natječaj jer je Grad nije imao sredstva 

no ove godine se planira raspisati natječaj. Moli pročelnicu da pojasni  
Zakon o poljoprivrednom zemljštu što se tiče programa raspolaganja  
poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH. 
Pročelnica, gđa. Sanja Hatvalić iznosi da stupanjem na snagu Zakona 
iz 2013. svi programi raspolaganja koji su bili doneseni stavljeni van  
snage. Na snagu je stupio novi Zakon o poljoprivrednom zemljištu  koji  
ponovno nameće obvezu donošenja Programa raspolaganja  
poljoprivrednim zemljištem, rok je 90 dana od stupanja na snagu  
Zakona, a isti je stupio na snagu 9. ožujka. Ministar je donio nedavno  
Pravilnik o dokumentaciji koja se treba prikupiti za donošenje programa 
raspolaganja između ostalog se ponovno traži očitovanje Ureda  
državne uprave da nije podnesen zahtjev za povrat imovine. Ukoliko 
ima još neriješenih predmeta moraju se osigurati površine. Traži se 
očitovanje Hrvatskih šuma, traži se kopije katastarskih planova, 
posjedovni listovi, vlasnički listovi, očitovanje građevinskog zemljišta, 
posebno vrijedno zemljište. Grad je u fazi prikupljanja dokumentacije. 
Katastar je dao dokumentaciju u elektroničkom obliku. Također zakon 
predviđa da nema više koncesija, može se kupiti 50 ha. To je 
ograničenje za kupovinu i u programu je ograničenje koliko se zemljišta 
može uzeti u zakup. U program se stavljaju namjene zemljišta, a 
zakonom je propisana prednost. Članak 39. određuje tko ima prioritet. 
U prioritetima prva prednost je obiteljsko poljoprivredno gospodarstvo, 
poljoprivredni obrt ili mali poduzetnik. Ponovno su pravne osobe u listi 
prioriteta prema kriteriju mali poduzetnik, tako da kako je postavljeno  
nije prednost dana izričito OPG-ovima. U programu će se navesti 
namjene zemljišta: prodaja i zakup. Eventualno se mogu evidentirati 
trajni nasadi i eventualno može se odrediti posebna namjena nekog 
područja. Može se npr. ciljano reći da je rudina Hobođ prvenstvo 
namjenjena za povrtlarstvo. 
Gosp.Vlatko Mikolašević pita tko će pisati program u ime Grada Donjeg 
Miholjca? 
Pročelnica gđa. Sanja Hatvalić odgovara da će program napraviti 
stručne službe Grada Donjeg Miholjca. 
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Gosp. Vlatko Mikolašević pita da li će se sve poništiti i dijeliti ponovno? 
Gđa. Sanja Hatvalić odgovara da se u stečena prava ne može dirati 
samo je ograničeno ako je već netko kupio 50 ha zemljišta neće više 
moći kupiti. Isto je tako ograničen i zakup. Prioriteti će se bodovati i 
onaj tko ima najviše bodova dobiva zemljište.  
Gosp. Nenad Perić ističe da će problem biti i veličine zemljišta jer je 
najmanja parcela 17 ha. 
Gđa. Dahna Jantoš smatra da je problem kategorizacija zemljišta jer 
nije sve zemljište predviđeno za povrtne kulture te da bi bilo potrebno 
napraviti analizu tla.  
Gosp. Daniel Rašić ističe da Grad mora svakih 5 godina provoditi 
analizu tla, a drugo je pitanje veličine zemljišta. 
Gosp. Nenad Perić vraća se na pitanje prijevoza učenika i konstatira da 
je to zahtjev za učenike koji idu u Srednju školu u Valpovo s područja 
našeg Grada i da bi svakako trebali uvesti tu liniju. 
Pročelnica gđa. Sanja Hatvalić iznosi da je bila na sastanku u Županiji s 
predstavnicima Panturista koji bi pristali na uvođenje linije ukoliko bi 
Grad i Županija to platili 6 ili 8 kn po km. Župan ni predstavnici Grada 
Donjeg Miholjca i drugih općina nisu pristali na takav uvjet.  
Gosp. Vlatko Mikolašević postavlja pitanje dokle se stiglo sa 
pregovorima oko izgradnje Srednjej škole? Također ponovno ponavlja 
pitanje da li koaliciju čini 11 ili 12 članova? 
Gradonačelnik gosp. Goran Aladić odgovara da što se tiče Srednje 
škole u Donjem Miholjcu u Saboru mora biti izglasan prvo Zakon o 
školstvu. Nakon toga ide se u dogovor o financiranju gdje bi većinu dalo 
Ministarstvo, jedan dio Županija i jedan manji dio Grad.  Što se tiče 
dvanaestog člana u koaliciji nema o tome nikakva saznanja. 
Gosp. Daniel Radić iznosi da gosp. Mikolašević nije bio na sjednici 
Gradskog vijeća kada je objavio da je prešao u HDZ. 
Gosp. Dalibor Stanković moli ako se može malo bolje voditi briga oko 
uređenja naselja na području Grada Donjeg Miholjca što se tiče košnje i 
čišćenja samog centra u svakom selu. 
Gradonačelnik, gosp. Goran Aladić odgovara da podržava ovaj 
prijedlog te predlaže da gđa. Zvocak održi sastanak s predstavnicima 
mjesnih odbora a nakon toga sve to stavi na papir kako bi se vidjelo 
koliko je to financijski zahtjevno. 
Gosp. Dalibor Stanković predlaže izgradnju biciklističkih staza do 
naselja na području Grada Donjeg Miholjca ako bi se moglo preko 
fondova EU planirati jer je to obećavano u predizbornim kampanjama. 
Ima saznanja da Viljevo već planira biciklističku stazu do Miholjca. 
Gradonačelnik gosp. Goran Aladić iznosi da je Miholjac na dvije glavne 
rute Europske amazone koju financira Europska unija, zapadna i 
sjeverna ruta biciklističkih staza. Misli da je Viljevo apliciralo na zapadni 
dio. Druga ruta ide iz Mađarske i spaja se na biciklističku stazu koja se 
gradi u Miholjcu. Trebalo bi se prvo vidjeti što se nudi i javiti se na 
natječaj. Što se tiče same ceste od početka naše Županije od Gezinaca 
prema Osijeku, tu su radovi počeli na uređenju ceste. Kako je župan 
rekao do 2021. trebala bi biti kompletno završena trasa, cesta sa 
Osijekom. Iduće godine je u planu Moslavina – Donji Miholjac, jer će do 
Moslavine doći ove godine te bi se tu cesta trebala širiti a to će i biti 
jedan od razloga za izgradnju i biciklističkih staza.  
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Gđa. Dahna Jantoš postavlja pitanje rasvjetnih tijela na zapadnom 
ulazu u Miholjac jer postoji rasvjeta samo do kuće iza njene, te 
izgradnju novog nogostupa jer stari praktički ni ne postoji.  
Gradonačelnik gosp. Goran Aladić odgovara da javnu rasvjetu treba 
planirati u proračunu za iduću godinu. Što se tiče nogostupa održat će 
se sastanak na kojem će se dogovoriti prioriteti izgradnje novih 
nogostupa jer su u cijelom gradu u vrlo lošem stanju.  
Gđa. Dahna Jantoš također upozorava da u Lisinskoj ulici postoji i šaht 
koji nije zatvoren te bi netko mogao upasti u rupu i tužiti Grad. 
Gosp. Daniel Rašić iznosi da na istočnom ulazu u Grad postoji jedno 7-
8 suhih drveća koje bi se trebalo izvaditi i posaditi novo. 
Gosp. Dražen Trcović iznosi da su drveće posadile Hrvatske ceste te 
da će Grad poslati dopis sa zahtjevom za uređenje površine jer je ista u 
njihovom vlasništvu. 
Predsjednik Gradskog vijeća gosp. Josip Lukačević postavlja pitanje 
uređenja poljskog puta Radikovci-Šljivoševci budući je Općina 
Magadenovac jedan dio puta napravila a ostao je drugi dio koji je u 
obvezi Grada Donjeg Miholjca. Nadalje pita gđu. Ankicu Zvocak da li je 
moguće ukloniti rampu na groblju u Golincima jer mještani nemaju gdje 
parkirati automobile a parkiralište je unutar groblja. 
Gđa. Ankica Zvocak navodi da rampe moraju biti postavljene na 
grobljima i da bi trebalo izmjestiti parkirna mjesta van groblja. Otići će 
osobno vidjeti da li se što može napraviti po tom pitanju. 

 
Točka 3. Pod točkom 3. dnevnog reda jednoglasno je donesena Odluka o izradi  
  III. Izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Donjeg  
  Miholjca. 
 
Točka 4. Pod točkom 4. dnevnog reda jednoglasno je donesena Odluka o  

izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima prodaje građevinskog  
zemljišta u Industrijskoj zoni Janjevci. 

 
Točka 5. Pod točkom 5. dnevnog reda jednoglasno je donesena Odluka o prodaji  

građevinskog zemljišta u Industrijskoj zoni Janjevci. 
 
Točka 6. Pod točkom 6. dnevnog reda s jednim glasom suzdržan usvojeno je  

Izvješće o ostvarivanju Programa korištenja sredstava ostvarenih  
zakupom, zakupom za ribnjake, prodajom, izravnom pogodbom i  
davanjem na korištenje bez javnog poziva poljoprivrednog zemljišta u  
vlasništvu Republike Hrvatske za razdoblje od 01. siječnja do 31. 
prosinca 2017. godine 

 
Točka 7. Pod točkom 7. dnevnog reda jednoglasno je donesena Odluka o dodjeli  

„DE MINIMIS“ potpore zakupnicima poslovnog prostora na području  
Grada Donjeg Miholjca. 

 
Točka 8. Pod točkom 8. dnevnog reda jednoglasno je donesen Zaključak o  

usvajanju Izvješća o radu Narodne knjižnice Grada Donjeg Miholjca. 
 
Točka 9. Pod točkom 9. dnevnog reda jednoglasno je donesen Zaključak o 

prihvaćanju pisma namjere za kupovinu zemljišta u Industrijskoj zoni 
Janjevci – k.č.br. 1121/11, upućenog od strane tvrtke SINGULARIS  
d.o.o. Josipa Juraja Strossmayera 322 B Osijek 
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Točka 10. Pod točkom 10. dnevnog reda jednoglasno je donesen Zaključak o 
usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom za Grad  
Donji Miholjac u 2017. godini. 

 
Točka 11. Pod točkom 11. dnevnog reda s jednim glasom suzdržan donesen je  

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Plana gradnje komunalnih  
vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja komunalne  
infrastrukture na području Grada Donjeg Miholjca za 2017. godinu. 

 
Točka 12. Pod točkom 12. dnevnog reda s jednim glasom suzdržan donesen je  

Zaključka povodom razmatranja Izvješća o izvršenju Programa  
održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz čl. 22. Zakona o  
komunalnom gospodarstvu u 2017. godini Grada Donjeg Miholjca. 

 
Točka 13. Pod točkom 13. dnevnog reda jednoglasno je donesena Odluka o 

donošenju Procjene rizika od velikih nesreća na području Grada Donjeg  
Miholjca. 

 
Točka 14. Pod točkom 14. dnevnog reda jednoglasno je donesena Godišnja 

analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Donjeg 
Miholjca za 2017. godinu. 

 
Točka 15. Pod točkom 15. dnevnog reda jednoglasno je donesen Plan razvoja  

sustava civilne zaštite Grada Donjeg Miholjca za 2018. godinu (s  
financijskim učincima za trogodišnje razdoblje.) 

 
 Predsjednik Gradskog vijeća, gosp. Josip Lukačević zaključuje rad sjednice u 
11,13 sati. 
 
 
 
 

ZAPISNIČAR: 
Silvija Stojić,v.r. 

OVJEROVITELJI ZAPISNIKA: 
1. Tihana Brkić,v.r. 

PREDSJEDNIK GRADSKOG 
VIJEĆA: 

  Josip Lukačević,v.r. 
   
  2. Zvonimir Božić,v.r.   
 


